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Pan 
Tomasz Bezen
Radny
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,  

w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zamontowania wiaty przystankowej
na przystanku autobusowym przy ul. Godebskiego informuję, że montaż wiaty jest 
zadaniem inwestycyjnym i wymaga zabezpieczenia środków w budżecie. 

Plan inwestycyjny na 2024 rok zakłada montaż nowych wiat przystankowych
na podstawie wniosków składanych w poprzednim roku. W związku z tym,
po uzyskaniu opinii Rady Osiedla Majków, montaż wskazanej przez Pana wiaty 
zaplanujemy na przyszły rok. 

    Łączę wyrazy szacunku
                                                                                 w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
        Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



 

 

 

 

Prezydent Miasta Kalisza  

Krystian Kinastowski   

 

 

             

 

 

 Interpelacja  

 

 

Proszę Pana Prezydenta o zamontowanie wiaty przystankowej na przystanku KLA przy ulicy 

Godebskiego. Poprawi to komfort mieszkańców. Mogliby się schować przed śniegiem lub 

deszczem oraz usiąść na ławeczce. A przecież wiele osób korzystających z KLA to ludzie starsi, 

często schorowani .Taką wiatę zamontowano ostatnio na przystanku przy ulicy Żeromskiego.  

 

 

 

Radny Rady Miasta Kalisza    

Tomasz Bezen  

 


